

Protokoll för Bruks- & Lydnadsgruppens möte 2026-02-07

Närvarande: Leif Borgenlöv, Birgitta Wallin, Bibbi Berglund

Förhinder: Chaterine Kolander

Plats och tid: Zoom, 14:00-14:55

§15 Mötets öppnande

Leif öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§16 Dagordning

Dagens möte fokuserar på aktivitet för att stötta lydnadsgrenen.

§17 Aktivitet med lokalklubbarna

Gruppen beslutar att bjuda in lokalklubbarna till en "idéverkstad" i samband med årsmötet den 7 mars, för att fånga upp idéer om vad vi och klubbarna kan göra för att öka antalet aktiva i lydnadsklass 2 och 3.

En av gruppens tankar är att införa en distriktsmästare i klass 2, vilket Leif för vidare till DS.

Bibbi sätter ihop en inbjudan som skickas till klubbarnas officiella adresser (ordförande, sekreterare) samt tävlingsansvariga, efter avstämning i gruppen.

Domartillsättning pågår, Chaterine har skickat ut en påminnelse och då fylldes det på. Saknas domare på några tävlingar i mars, fortsätter arbeta med det. De första tävlingarna är lösta. Domarlistan ligger på distriktets hemsida nu.

Leif har fått en fråga från Tollarp som försökt ansöka om ett BH prov utan att lyckas. Ska undersöka hur det hänger ihop med ansökningstiderna.

§18 Mötets avslutande

Leif tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Bibbi Berglund
Sekreterare

Leif Borgenlöv
Gruppansvarig